
O PTT PROMETU V OBČINI
Konec meseca septembra so dele-

gati vseh treh zborov obravnavali tudi
poročilo » stanju na področju PTT
prometa v občini.

Gradivo PTT podjetja Ljubljana jc
bilo pripravljeno že v maju, zato tudi
že nekoliko odmaknjeno, vendar vse-
eno temeljit pregled razmer v naši
veliki in razvejeni občini na področju
PTT prometa. Seveda pa tudi prilož-
nost, da so delegati predstavnikom
podjetja lahko neposredno prenesli
svoje ocene razmer na tem področju.
Ko je to gradivo obravnaval izvršni
svet, je ocenil, da so bili v zadnjih 17
letih doseženi na tem področju po-

membni premiki na območju vse ob-
čine. Če v teh 17 letih ne bi bilo tako
intenzivne poselitve obi^ine. bi lahko
dosegli evropske normative, ki zna-
Sajo 40 telefonskih priključkov na 100
prebivalcev. Kljub temu pa imamo še
območja kjer je PTT dejavnost defici-
tarna. zato izvršni svet priporoča PTT
podjetju Ljubljana, da na teh območ-
jih investicije obravnava prioritetno.
zlasti centralo in telefonske priključke
v Novih Jaršah. novo pošto v Zad-
voru, telefonski priključki v KS Lipo-
glav in Zadvor. pošta in priključki
v KS Besnica in priključki v KS Klo-
pce. Kjer pa PTT mreža ni zadostno

pokrita naj se problem omili s posta-
vitvijo javnih telefonskih govorilnic.

Ker v območjih občine. ki so demo-
grafsko ogrožena (Gaberje pri Jan-
čah, Janče. Mali vrh pri Prežganju,
Ravno brdo. V. Trebeljevo. VoTavlje,
Zg. Besnica. Vrh pri Dolskem. Zago-
rica pri Dolskem) primanjkuje tele-
fonskih phključkov. IS pred/aga PTT
Podjetju Ljubljana, da do konca leta
1992 pripravi potrebno dokutnenta-
cijo. s čimer bo možno za realizacijo
te naloge pridobiti republiška sred-
stva za razvoj demografsko ogroženih
območij.

Uvodno razlago je delegatom dala
Štefanija Žagmeister, direktorica
PTT podjetja Ljubljana. Janez Jan-
čar, predsednik SO se ji je zahvalil za
zadnjo pomembno pridobitev v ob-
čini. za Pošto, ki so jo poleti odprli
v Novih Jaršah. ter še predlagal, da bi
za namene javnih telefonskih govoril-
nic namestili telefonske aparate v jav-
nih lokalih. Še zlasti močno so posegli
v razpravo delegati v zboru KS (Janez
Žagar, Jože Rejec. Janez Juvan. Ja-
nez Trontelj. Darja Gogala in Alojz
Pšeničnik). Vprašanja pa so se nana-
šala predvsem na probleme, ki jih je
v svojih sklepih zaokrožil izvršni svet.
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